CORPORATE PROFILE 公司摘要

SunCorp Technologies Limited and its subsidiaries (collectively, the "Group") are engaged principally in the design, manufacture and marketing of approved telecommunications products.

新確科技有限公司及其附屬公司(統稱「本集團」) 主要從事設計、製造及推廣認可電訊產品。

The Group is one of the largest manufacturers of telecommunications products in the Asia Pacific region, supplying products to leading brand names and telecommunications network operators throughout the world.

本集團乃亞太區內最大規模電訊產品製造商之 一,為世界各主要名牌產品及電訊網絡經營商供 應產品。

The Group's manufacturing centre is situated at Liantang in Shenzhen, the People's Republic of China. Its corporate headquarter is located in Hong Kong. Its European subsidiary, SunCorp Communications (Europe) Limited, is strategically placed to support its marketing function in that region.

本集團之生產中心位於中華人民共和國深圳市蓮塘,公司總部則設於香港。而通過策略性部署的歐洲附屬公司SunCorp Communications (Europe) Limited則支援本集團在該區內之市場推廣活動。